

السيرة الذاتية

بسم الله الرحمن الرحيم

الاسم: د.ضحى عادل محمود العاني .

تاريخ الميلاد: ١٤/١/١٩٧٣

التخصص: علم النفس التربوي

الوظيفة: أستاذ مساعدة

عنوان العمل: قسم رياض الأطفال – كلية التربية للبنات\ جامعة بغداد

الجوال: ٠٧٨١٤٢٢٤٥١١

البريد الإلكتروني: hh.uu10@yahoo.com

الشهادات التي حصلت عليها: -

-درجة الدكتوراه في التربية وعلم النفس / علم النفس التربوي / كلية التربية – ابن الهيثم / قسم التربية / جامعة بغداد. ٢٠٠٦

ماجستير- من جامعة بغداد، ١٩٩٨ / ابن رشد كلية التربية / درجة الماجستير في علم النفس النمو.

بكالوريوس في اللغات / قسم اللغة الانجليزية / الدراسات المسائية / جامعة بغداد في عام ٢٠٠٥ -

بكالوريوس رياض الأطفال / كلية التربية / جامعة بغداد في عام ١٩٩٤ -

عدد الكتب المؤلفة: ٣

عدد البحوث المنشورة : ٢٢ البحوث

عدد الرسائل والاطاريح التي أشرفت عليها: ٩

C.V

In the name of Allah

. Name: DR.Dhuha Adel Mahmood Al-Ani

Date of Birth: 14/01/1973

Specialization: Educational Psychology

Position: Professor Assistant

Work Address: Department of kindergarten- College of Education for women \ Baghdad University

Mobile: 07814224511

E-mail: hh.uu10@yahoo.com

- Certificates obtained by

-PhD in Education and Psychology / Educational Psychology /College of Education - Ibn al-Haytham / Department of Education / University of Baghdad 0.2006

Master's degree in psychology growth. / Ibn –Rushed -College of Education / University of Baghdad 0.1998 -master.

- Bachelor of Languages / English Department / Evening Studies / University of Baghdad in 2005.

- Bachelor kindergarten / College of Education / University of Baghdad in 1994.

The number of books author: 4

Number of published papers: 22 Research

The number of supervision of thesis: 9